
 

Den Haag, 18 mei 2017 

 

Geacht bestuur van de Bomenstichting,  
 
Uit diverse berichten over grootschalige kap van bomen en bospercelen op talrijke 
plaatsen in Nederland is bij zeer veel mensen het beeld ontstaan dat er in Nederland 
mogelijk sprake is van het exploiteren van onze kostbare natuur ten behoeve van 
grondstoffen voor de productie van bio-energie. Subsidies op bio-energie worden 
daarbij als oorzaak genoemd. 
Ondergetekenden achten het van groot belang om te onderzoeken of hier sprake is van 
een toevallige samenloop van omstandigheden of van politieke besluitvorming.  
Omdat het hier gaat om een landelijke kwestie, menen wij dat dit een taak voor de 
landelijke Bomenstichting is, die hierbij op steun zou kunnen rekenen van een groot 
aantal lokale organisaties die zich richten op het behoud van bomen en natuur in het 
algemeen.  
 
Ook zou de Bomenstichting naar voren kunnen treden als de initiatiefnemer van een 
vervolgactie die op basis van de onderzoeksresultaten wellicht nodig zal blijken richting 
de overheid. 

Enige landelijke initiatieven op dit gebied worden inmiddels ontplooid door 
“Bomenclub Nederland.nl ". Deze club doet weliswaar goed werk, maar wij zijn van 
mening dat een officieel erkende organisatie als de landelijke Bomenstichting hierbij 
niet aan de zijlijn mag blijven staan.  
 
Indien u behoefte heeft aan gedetailleerde informatie over grootschalige bomenkap 
zullen wij u die graag ter beschikking stellen.  
 
Met vriendelijke groet, 

Bomenstichting Den Haag 

  
 

http://nederland.nl/

